
   
REFERAT FRA MØTE I STJØRDAL OG OMEGN – REGION NORD 

Dato: 5. mars 2024 

Sted: Jentene på tunet, Selbu 

Tilstede:  

• Selbu v/ Eivind Aune, Stein Fremo og Geir Olav Reinås  

• Hegra v/Kristin Verket  

• Tydal v/Heidrun Unsgård  

• SHK v/Kim Wiggo Horgøien, Lena Cecilie Kristoffersen og Beate Andersson 

• NHF region Nord, Klubbrådgiver: Tuva Witzø Johannesen 

• Sonekontakt: Kjersti Hasfjord (referat) 

Teams:  

• Varden v/Ann Toril Krogstad Røe 

• Stjørdals-Blink v/Anne Merethe Fossum Hernes 

• IL Fram v/Janne Lillemo 

Ikke deltatt 

• Lånke 

• Remyra 

 

1. Velkommen og presentasjonsrunde  

Det ble samtidig gitt en kort oppdatering av status i klubbene.  

Tydal 

Det går bra med eksisterende lag i Tydal.  

Selbu 

Mye bra håndball og mange aktive spillere. Klubben vurderer hvilke klasser det er aktuelt å stille lag i 

for kommende sesong. Selbu reiser til Molde og Rosecup denne sesongen. Selbucup arrangeres 31. 

mai til 2. juni 2024 – alle lokale lag oppfordres til å ta turen til Selbu.  

Hegra 

Hegra reiser i tradisjonen tro til Sundsvall på cup. De har fått mange nye dommere og har arrangert 

en flott dommersamling for klubbens dommere.  

SHK 

Klubben har fått mange nye medlemmer denne sesongen og lider litt av voksesmerter. De ligger godt 

an mtp planlegging for neste sesong. Det har også vært gjennomført flere samtreninger for 12-14 

åringer med spillere fra Remyra, SHK, Lånke og Fram.  

  



   
Stjørdals-Blink 

Ny leder siden november 2023, det er god aktivitet i alle klubbens lag og de er godt i gang med 2017 

årgangen som hadde 24 spillere på først trening. Ny dommerkontakt: Kine Rødde.  

Fram 

Har spillere opp til JG14 år og etter dette har de avtale med SHK om overgang. Fram har i tillegg en 

avtale med Lånke om samarbeid på lag med få spillere. Det har vært et vanskelig år da det har vært 

mange utskiftninger i styret.  

Varden 

Mange aktive spillere og dommere, men varierende hvor mange spillere fra hvert årskull. De sliter 

også med å finne styremedlemmer for det nye styret og hvis de ikke lykkes kan det bli kroken på døra 

for håndballen i Meråker.  

 

2. Seriereglementet 24/25 

Det ble godt mottatt at det legges inn en omberammingsperiode i november.  

Spørsmål om hva gebyr for manglende dommere brukes til, og om det kunne være mulig å få til et 

opplegg hvor det blir brukt gulrot i stedet for pisk. Gebyr kan ha store konsekvenser i dagens stramme 

klubbøkonomi.  

Det burde være mulig med antilag også for 11 og 12.  

 

3. Anleggsarbeidet i Region Nord 

Se vedlagte presentasjon.  

 

4. Lokale saker 

Forslag om at i kamper hvor det ene laget leder med mer enn 5 mål skulle motstanderne få sette på 

en spiller i stedet for at det laget som leder må ta av en spiller. Forslo at sonen kunne ha et 

prøveprosjekt på dette for 11 årsklassen neste sesong. Tuva undersøker om dette lar seg gjøre.  

 

5. VM 2023 og Håndballforum 

Oppsummering og erfaringer fra VM 2023 og håndballforum ble presentert.  

 

6. Eventuelt 

• Hegra stilt spørsmål ved om reglementet for 9/10 om det er krav om at keeper skal være 

tilbake i mål før det er lov å skyte. Regionen kommer tilbake med avklaring.  



   
• Det er ønskelig å bruke facebooksiden "Sone Stjørdal og omegn håndball" til å dele 

informasjon fra regionen, oppfordre styremedlemmene i klubben til å legge seg til siden. Gi 

gjerne beskjed om medlemmer som kan slettes fra gruppen.  

• Miniturneringer blir fordelt i mai, det er mulig å søke om andre datoer enn opprinnelig avtalt.  

• Region Nord ønsker å legge landskamp til Stjørdalshallen i 2025, dette er selvfølgelig sonen 

veldig interessert i og det var positiv tilbakemelding på å samarbeide om et fremtidig 

arrangement. NHF vil fordele arrangementer for 2025 senere i år.  

Viser for øvrig til vedlagte presentasjon. 

Kjersti Hasfjord  


